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Provincie vereeuwigt uitzicht Damse Vaart
De Provincie West-Vlaanderen maakt werk van een geïntegreerd natuurbeheer-
plan. Zo kan men het historisch landschap van de Damse Vaart in stand houden. 
Het bestaande bomenbeheerplan wordt uitgebreid en voorziet in de opvolging 
van elke individuele boom. De goedkeuring wordt verwacht in 2021.
 
De populieren langs de Damse Vaart 
zijn geen eeuwig leven beschoren, maar 
de provincie West-Vlaanderen wil  
er wel voor zorgen dat het cultuurhisto-
risch beeld en landschap eeuwig wordt 
bewaard. In 2015 al ontwierp men  
een bomenbeheerplan om de oude  
populieren zo lang mogelijk te behouden 
en waar nodig een gefaseerde herplan-
ting te voorzien. Dat plan wordt nu 
verder verfijnd.

Overleg en participatie
Voor de opmaak van het plan is er dit 
voorjaar een startoverleg voorzien. 
Daarbij zullen De Vlaamse Waterweg, 
alle andere betrokken overheden en de 
lokale natuurverenigingen aanwezig 
zijn. Volgend jaar volgt nog publieke 
consultatie waarbij het ruime publiek 
betrokken wordt.

De volledige Damse Vaart en bijhorende 
kanaalbeplanting werd vier jaar gele-
den door toenmalig minister-president 
Geert Bourgeois beschermd als mo-
nument. Met het beheerplan willen de 
provincie en de waterwegbeheerder ver-
mijden dat de continuïteit in het beeld 
van populierenrijen wordt onderbroken. 
Populieren bereiken hun hoogtepunt na 
een levensduur van ongeveer 80 jaar.

Eeuwelingen
Bijna de helft van alle bomen zijn ouder 
of naderen de leeftijd van 80 jaar. Een 
klein deel daarvan overschrijdt vol-
gend jaar de grens van honderd jaar. 
Men verwacht dat die populieren via 
boomcontroles de komende jaren extra 
aandacht zullen opeisen. Zij zullen op 
korte termijn in verschillende  
segmenten verjongd worden.

Samen tegen corona

Beste inwoner

Na weken van lockdown en in ‘ons 
kot’ blijven, worden de omgangsregels 
versoepeld en hernemen we stilaan 
ons gewone leven. Het wordt even 
aanpassen en zoeken naar een andere 
manier om samen te leven. We moeten 
streven naar een evenwicht tussen 
volksgezondheid, mentaal welzijn en 
onze lokale economie. Dat wordt een 
hele uitdaging.

N-VA Damme stelt de grote burgerzin 
en verantwoordelijkheid van al onze 
inwoners enorm op prijs. De veerkracht, 
flexibiliteit en de creativiteit die iedereen 
aan de dag legt, valt ons op. We leven 
extra mee met wie het moeilijk heeft. 
Van mensen die met het virus gecon-
fronteerd werden tot ondernemers die 
zich in uiterst onzekere tijden bevinden.

Er is nood aan perspectief en duide-
lijkheid. Laat ons samen ijveren voor 
een veilig en duurzaam doorwerken en 
zorgen voor een veilige heropstart in de 
diverse sectoren.

Samen staan we sterk.

Lut Anseeuw
Voorzitter N-VA Damme

 Bijna de helft van alle bomen aan de Damse Vaart zijn ouder dan 80 jaar.
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Onrust over ‘Wijk van de Toekomst’
Heel wat buurtbewoners zijn ongerust over het heropenen van de kazerne in Sijsele voor asielzoekers. Ook N-VA Damme bekijkt 
met argwaan de laatste ontwikkelingen.

Terwijl alle artsen en zorgverleners in de ziekenhuizen alle zeilen moeten bijzetten om het virus in te dijken, opent 
men wel de poorten van de kazerne in Sijsele voor asielzoekers. De noodzakelijke coronamaatregelen zullen hier 
hoogstwaarschijnlijk niet gerespecteerd kunnen worden.

“De burgemeester is verantwoordelijk voor de gezondheid in zijn stad”, zegt gemeenteraadslid Jos Millecam. 
Hij zou zijn ambtelijke bevoegdheid moeten gebruiken om te verbieden dat de kazerne terug opengaat. We 
zitten in volle crisistijd. Iedereen wordt al wekenlang aangemaand om in ‘hun kot’ te blijven en bezoek 
van kinderen en kleinkinderen is niet toegelaten. We zijn dan ook verontwaardigd dat een verhuis van 
asielzoekers wel kan.”

Jos Millecam, gemeenteraadslid

N-VA wil eengemaakte toeristische Zwinstreek
Op de provincieraad van september vorig jaar deed provincieraadslid Jan Van Meirhaeghe een oproep aan de deputatie: hij wil 
meer samenwerking in de Zwinstreek. “Er is steeds meer interesse in het gebied”, weet Van Meirhaeghe.

De Zwinstreek is een uniek en grensoverschrijdend gebied met een prachtige natuur, rijk  
aan erfgoed en historie. Bovendien vind je er een veelzijdig aanbod van streek- en hoeve-
producten. “Dankzij de uitbreiding van het gebied en het verleggen van de internationale 
dijk, is er steeds meer interesse in het Zwin. Ook de tv-serie ‘Grenslanders’ speelde daarin 
misschien een rol.”

Een coördinator
Onze West-Vlaamse N-VA-fractie is vragende partij om van de Zwinstreek 
een regio te maken met slechts een coördinator. In West-Vlaanderen is  
dat al op meerdere plaatsen het geval. “We zijn van mening dat die  
maatregel noodzakelijk is om de Zwinstreek als toeristische regio 
verder uit te bouwen”, besluit Van Meirhaeghe.

Jan Van Meirhaeghe, provincieraadslid

750.000 euro subsidies voor West-Vlaamse cultuurprojecten
Vlaams minister van Cultuur Jan Jambon investeert meer dan twee miljoen euro in 27 cultuurprojecten in Vlaanderen. Zeven 
daarvan zijn West-Vlaams. Zij ontvangen in totaal zo’n 750.000 euro.

“De zeven West-Vlaamse projecten passen allemaal perfect in de 
doelstellingen van de projectsubsidies en zijn tegelijk heel divers. Het 
zal West-Vlaanderen cultureel verrijken. Wat de provincies sinds de 
interne staatshervorming niet meer opnemen, wordt nu geregisseerd 
vanuit Vlaanderen”, aldus West-Vlaams volksvertegenwoordiger 
Cathy Coudyser.

In Damme wordt een participatief traject opgezet. De bedoeling is 
om een nieuwe invulling aan de historische hospitaalsite te geven. 
Erfgoedlab Hospice Damme, de naam van de culturele samenwer-
king tussen Brugge en Damme, bekijkt hoe het culturele erfgoed in 
de regio nog beter in de kijker kan gezet worden. Voor hen is een 
bedrag van 228.000 euro voorzien.
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Heropening Dammesteenweg uitgesteld
De Dammesteenweg is een van de belangrijkste toegangswegen naar het centrum van onze stad. De heropening ervan was  
voorzien op 15 maart. Die deadline werd echter niet gehaald.

Op al de gemeenteraadszittingen van dit jaar toonden we al onze bekommernis over de vooruitgang van de werkzaamheden.  
De meerderheid gaf aan dat er problemen waren met de kwaliteit van het geleverde werk. De opgelopen vertragingen zouden te  
maken hebben met weersomstandigheden, fouten van aannemers en de coronacrisis. Wanneer de werken effectief afgerond zullen 
zijn, is niet bekend.

Heraanleg nieuwe fietspad  
vordert trager dan verwacht
Bij de heraanleg van het fietspad tussen de Pompestraat en de Romboutswerve-
dijk zijn er nog altijd problemen met de onstabiele ondergrond. Er komen nu extra 
stabilisatiewerken. Een tijdje geleden was het fietspad afgewerkt, maar na een week 
brokkelden er alweer delen af en moest het opnieuw heraangelegd worden. Bij de 
oversteek van de fietssuggestiestrook naar het nieuwe fietspad zijn geen wegmarke-
ringen aangebracht, waardoor de meeste fietsers rechtdoor blijven rijden op de weg. 
Dat zorgt voor een bijzonder gevaarlijke verkeerssituatie.

Oude fietspad tussen Pompestraat en Koolkerkesteenweg
Alle argumenten die gebruikt werden om de aanleg van het nieuwe fietspad te verantwoorden, gelden blijkbaar niet meer voor 
het gedeelte verderop tussen de Pompestraat en de Koolkerkesteenweg. 

De meerderheid beloofde een breed fietspad, waarbij er een duidelijke scheiding met 
de weg zou zijn. Nochtans is het huidige fietspad veel te smal, verkeren de rijstroken 
in slechte staat en zorgt de brede haag voor een onveilige situatie. Bij het kruisen van 
twee fietsers is het risico om in elkaar te blijven haken zeer groot. Zeker nu de snelle 
e-bikes in opmars zijn.

Onze partij vroeg om ook dit traject op dezelfde manier aan te leggen. We botsten 
echter op een njet van de meerderheid. Waarom kon men wel onteigenen tussen de 
Kristoffelhoeve en de Pompestraat, maar niet tussen de Pompestraat en de N374?  
Het is ieder geval een gemiste kans. We zullen in de toekomst blijven aandringen om 
het volledige traject te vernieuwen.

Verkoop ‘Huyse de  
Grote Sterre’ gaat  
niet door
Onze N-VA-afdeling trachtte in het verleden 
steeds om de verkoop van ‘Huyse de Grote 
Sterre’ in Damme te voorkomen. Wij zijn dan 
ook blij te horen dat het stadsbestuur op hun 
stappen is teruggekeerd en de verkoopplannen 
heeft geannuleerd.

Moederdag 2020
Bij N-VA Damme hebben we de 
traditie om elk jaar op Moederdag 
onze vrouwelijke leden in de bloeme-
tjes te zetten. Dit jaar konden we die 
actie jammer genoeg niet herhalen 
omwille van de coronacrisis. Hierbij 
dus een welgemeend dankjewel aan 
alle mama’s in Damme.

Mobiliteit in Damme: werk aan de winkel
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De N-VA nam het voortouw met 
een oproep om duurzaam en 
verantwoord aan de slag te 

gaan, om bedrijven en winkels 
maximaal te heropenen. We 

bieden ook perspectief om tijd 
door te brengen met vrienden of 
een familie-uitstap te doen. Om 

weer op café of restaurant te 
gaan. Altijd met respect voor de 
hygiëne- en veiligheidsregels.”

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

De Vlaamse Regering heeft geen 
volmachten nodig om een robuust 
beleid te voeren. Denk maar aan de 
economische steunmaatregelen 
zoals de hinderpremie. Tegelijkertijd 
werkte minister van Onderwijs Ben 
Weyts een akkoord uit met het 
onderwijsveld. In tegenstelling tot 
Franstalig België laat Vlaanderen 
geen half schooljaar verloren gaan.”

Jan Jambon
Minister-president

1,5m

Het coronavirus heeft op een brutale wijze de Vlaamse 
maatschappij tot stilstand gebracht. Na de lockdown is het 

tijd voor een veilige en duurzame heropstart. 
Zowel economisch als sociaal.

De ontwikkeling van een vaccin, digitale oplossingen, 
de veilige heropstart van winkels, bedrijven, ons sociaal 
leven, het onderwijs. Ieder die een steentje bijdraagt, 

staat symbool voor de Vlaamse veerkracht die 
we vandaag nodig hebben. Het is die veerkracht die

 we verder moeten stimuleren.

Vlaamse veerkracht
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